
صدور کیفرخواست برای ۴ کارمند وزارت ورزش و جوانان
۲ مدیرکل تعلیق می شوند

دادس��تانی ب��رای 4 کارمن��د وزارت ورزش و جوان��ان 
کیفرخواست صادر کرده که در این میان، نام 2 مدیرکل هم 
دیده می شود و طبق قانون باید تعلیق شوند. به گزارش فارس، 
بر اساس سندی که خبرنگار فارس به طور اختصاصی به آن 
دس��ت یافته، دادستانی در نامه ای به وزیر ورزش و جوانان، 
از صدور کیفرخواست علیه 4 نفر از کارکنان وزارت ورزش 
و جوانان خبر داده است. این 4 نفر زمان تشکیل پرونده در 
دادستانی، در استان سمنان فعالیت داشته اند و اکنون 2 نفر 
از آنها، از مدیران کل وزارت ورزش و جوانان هستند و 2 نفر 
دیگر همچنان در ورزش و جوانان سمنان فعالیت دارند. بر 
این اساس، »فرزاد فتاحی« مدیرکل ورزش و جوانان استان 
خراس��ان رضوی و »محسن جهانشیر«، مدیرکل ورزش و 
جوانان استان همدان به همراه 2 کارمند فعلی اداره ورزش و 
جوانان سمنان باید از سمت خود تعلیق شوند. مشارکت در 
اختلاس و جعل مهر یک فروشگاه کالای ورزشی از عناوین 
کیفرخواست این 4 نفر است. دادستانی از وزیر ورزش و جوانان 
خواسته است در راستای اعمال ماده ۷ قانون تشدید مجازات 
مرتکبان ارتشا، اختلاس و کلاهبرداری، برای تعلیق نامبردگان 

از شغل خود دستورات مقتضی صادر شود.

دلیل واریز نشدن پول انتقال بیرانوند

باشگاه آنتورپ بلژیک به خاطر یک اشتباه اداری در ثبت 
شماره حساب، نتوانست هفته گذشته، هزینه انتقال بیرانوند 

را به حساب پرسپولیس  واریز کند.
به گزارش ایسنا، با حضور علیرضا بیرانوند در باشگاه آنتورپ 
و صدور ITC این بازیکن از سوی باشگاه پرسپولیس، قرار بود 
باشگاه بلژیکی ۵١۵ هزار دلار را به عنوان باقیمانده مبلغ انتقال 
دروازه بان جدیدش به حساب باشگاه پرسپولیس واریز کند 

اما تا به امروز پولی به حساب پرسپولیس  واریز نشده است.
از قرار معلوم باشگاه آنتورپ اعلام کرده بود مبلغ مذکور 
را به همان ش��ماره حساب اولیه که در قرارداد طرفین ذکر 
شده بود واریز می کند اما به خاطر یک اشتباه اداری در ثبت 
شماره حساب، پول به دست پرسپولیس  نرسید. حالا بلژیکی ها 
قول داده اند با برگشت پول به حساب شان، کارهای انتقال آن 

را به حساب پرسپولیس انجام خواهند داد.
با توجه به این موضوع به نظر می رس��د مبلغ ۵١۵ هزار 
دلار هفته آینده در اختیار پرسپولیس  خواهد بود. درحالی 
که باش��گاه پرسپولیس فقط 2 روز زمان دارد تا با پرداخت 
مطالبات برانکو از محرومیت فیفا در امان باشد، حساب ویژه ای 
روی پول انتقال بیرانوند باز کرده است اما با تاخیر در واریز این 

پول، کار پرسپولیس  سخت تر از گذشته شده است.

واکنش رئیس کمیته داوران
به خط خوردن نام فغانی

رئیس کمیته داوران فدراس��یون فوتبال نسبت به خط 
خوردن نام علیرضا فغانی از لیست داوران بین المللی کشورمان 
واکنش نش��ان داد. به گزارش فارس، انتشار مطلبی درباره 
خروج نام علیرضا فغانی از لیست داوران بین المللی فوتبال 
ایران واکنش های زیادی را در بین اهالی جامعه فوتبال در 
پی داشت. اسماعیل صفیری، رئیس کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال درباره اینکه گفته می شود قرار است نام علیرضا فغانی 
از لیست داوران بین المللی ایران خارج شود و موعود بنیادی فر 
به عنوان داور شماره یک در این لیست قرار بگیرد، گفت: هیچ 
صحبتی در این مورد ندارم. نمی دانم چه کسانی می نشینند و 
این حرف ها را می زنند. دوستانه از شما می خواهم که به این 
مسائل نپردازید چون این صحبت ها ضربه است. از این قضیه 
نه اطلاعی دارم و نه اظهارنظری می کنم. رئیس کمیته داوران 
فدراسیون فوتبال درباره اینکه لیست ۷نفره داوران بین المللی 
فوتبال ایران چه زمانی تهیه می شود، عنوان کرد: هنوز فیفا 
چیزی اعلام نکرده اس��ت. فیفا معمولا ماه اکتبر)مهر( این 

موضوع را اعلام می کند.

زمان قرعه کشی مسابقات لیگ برتر 
والیبال مشخص شد

سرپرست کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون 
والیبال، از برگزاری مراسم قرعه کشی لیگ برتر والیبال خبر 
داد. به گزارش روابط عمومی فدراسیون والیبال، قرعه کشی 
سی و یکمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های برتر 
مردان ایران ساعت ١0 صبح دوشنبه 20 مردادماه با حضور 
نمایندگان باشگاه ها برگزار می شود. شهرام عظیمی، سرپرست 
کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون والیبال درباره 
مراسم قرعه کشی لیگ برتر والیبال، گفت: نامه ای به باشگاه ها 
ارس��ال ش��ده تا 2 نماینده خود را برای حضور در مراس��م 
قرعه کشی معرفی کنند. آنها تا چهارشنبه ١۵مرداد )امروز( 
فرصت دارند نمایندگان خود را برای شرکت در این مراسم به 
فدراسیون معرفی کنند. وی با اشاره به شروط حضور تیم ها 
در قرعه کشی لیگ برتر، افزود: شرکت تیم ها در قرعه کشی 
من��وط به تعیین تکلیف بدهی ها و واریز ورودی مس��ابقات 
لیگ برتر والیبال سال ۹۹ است. گفتنی است ستاد مقابله با 
کرونای وزارت ورزش و جوانان، به دلیل وضعیت شهر تهران 
از نظر شیوع ویروس کرونا با حضور هیچ فرد دیگری از جمله 
خبرنگاران در این نشست موافقت نکرده است و گزارش کامل 
مراسم قرعه کشی لیگ برتر والیبال، از طریق روابط عمومی در 

سایت فدراسیون منتشر می شود.

اخبار

ورزشی

علیرض�ا هنرمن�ش: کادر فنی تیم  ملی 
کش��تی آزاد در حالی از امروز چهارشنبه 
برنامه ویژه ای را برای تمرین آزادکاران اجرایی می کند که این 
برنامه، ماه هاست از سوی شاگردان محمد بنا در حال پیگیری 
اس��ت! محسن کاوه، مدیر فنی تیم  ملی کشتی آزاد و اعضای 
کادر فنی تیم  ملی امروز با گردهم آوردن ۳۳ آزادکار شاخص و 
منتخب، استارت برنامه ای را می زنند که از اوایل شیوع کرونا در 
ایران و تعطیلی اردوهای تیم ملی، توسط محمد بنا و کادر فنی 
کش��تی فرنگی تدوین و اجرایی شده است. بدین ترتیب کادر 
فنی کشتی آزاد قصد دارد با هدف آنچه یکپارچگی تمرینات، 
جلوگیری از شتاب  بی رویه و مصدومیت احتمالی عنوان شده، 
برنامه تمرینی ویژه ای را از طریق فضای مجازی برای آزادکاران 

اجرایی کند. ضمن اینکه قرار است آزادکاران هر از گاهی از طریق 
وبینار با کادر فنی و دیگر هم قطاران خود در ارتباط باشند و تمام 
جزئیات تمرین و پیشرفت خود را تشریح کنند. اما برنامه ای که 
قرار است از امروز توسط کادر فنی تیم  ملی کشتی آزاد برای 
۳۳ کشتی گیر منتخب استارت بخورد، ماه هاست توسط محمد 
بنا و اعضای کادر فنی تیم  ملی کشتی فرنگی تدوین و به اجرا 
در آمده است به طوری که محمد بنا در همان روزهای ابتدایی 
تعطیلی اردوهای تیم ملی، فرنگی کاران منتخب را به چند گروه 
تقسیم کرد و نظارت بر تمرینات و برنامه های هر کدام از این 
گروه ها را نیز به یکی از اعضای کادر فنی سپرد. ضمن اینکه بهروز 
حضرتی پور، از مربیان تیم ملی، به عنوان متولی اصلی نظارت 
بر روند اجرای دستورات سرمربی، مدام از طریق گروهی که در 

فضای مجازی تشکیل شده بود، بر روند اجرای برنامه ها نظارت 
داش��ت. البته این روال تمرینی همچنان از سوی فرنگی کاران 

ادامه دارد و تاثیر بس��زایی در حفظ آمادگی نسبی روحی و 
جسمی آنها داشته است. به هر حال باید منتظر خروجی 
نشست امروز کادر فنی کشتی آزاد با کشتی گیران منتخب 
هم باشیم که قرار است در خانه کشتی دور هم جمع شوند 

و برنام��ه و نحوه تمرین خود را از کادر فنی دریافت کنند. 
تعطیلی اردوهای تیم  ملی کشتی آزاد و فرنگی ماه هاست ادامه 
دارد و این در حالی است که اتحادیه جهانی کشتی با اعلام 
 زمان احتمالی برگزاری رقابت های جهانی 2020 صربستان،

 متولیان فدراسیون را به تدوین برنامه های جدی��د مج��اب 
کرده است.

ادامه از صفحه اول
۴- عده ای که سعی می کنند واقعیت ها 
را تحریف کنند، هرگز به جوانان نمی گویند در جنگ اول جهانی، 
همین غربی ها کل ایران را- و نه فقط سفارت ما را!- اشغال کردند. 
انگلیس تمام کشور را در جنگ های اول و دوم جهانی اشغال کرد، 

بدون اینکه از ما کسب رضایت کند. 
جریانی که امروز سعی می کند غرب را مظلوم جلو ه دهد، هرگز 
در تحلیل های خود نمی گوید اینان بارها کل کشور ایران را اشغال 
کردند ولی همیشه سعی می کند اقدامات غرب را توجیه و آن را از 
جنایاتش تبرئه کند. چرچیل درباره اشغال ایران می گفت: ما هرگز 
به قانون پایبند نیستیم و اگر ببینیم جایی لازم است در دفاع از 
کشورها عمل کنیم، لازم نمی دانیم قانون را رعایت کنیم چون 
هدف مان حمایت از کشورهای کوچک است، به این دلیل برای 
مقطعی هیچ ایرادی بر ما وارد نیست که قوانین را زیر پا بگذاریم!

جریان تحریف از آنجا که غرب گراست، هرگز غرب را تخطئه 
نمی کند. با آنکه درباره اشغال لانه جاسوسی آمریکا حق را به ایالات 
متحده می دهد، در یک تناقض آشکار، امروز که می بینیم پلیس 
آمریکا- و نه مثلا دانشجویان آنها- به کنسولگری چین حمله کرد، 
جریان تحریف ، آمریکا را تخطئه نمی کند که چرا به خاک چین 
تعدی می کنی؟ این جریان که معتقد است کنسولگری و سفارت، 
خاک یک کشور است، حالا که پلیس آمریکا به آنجا حمله کرده، 

چرا هیچ صدایی از او در مطبوعات غرب گرای ایران درنمی آید که 
این اقدام ناقض حقوق بین الملل است؟!

اینجا تفاوت فاحش وجود دارد و دانشجویان ما به  عنوان یک 
نهاد مدنی در واکنش به کودتای آمریکایی که در ش��رف تحقق 

بود، دست به این کار زدند. 
5- در قضایای س��ال ۵8، یک نهاد مدنی)دانش��جویان( اقدامی 
انج��ام داد ولی اینها بعد از 4١ س��ال هنوز آن را رها نمی کنند 
و جریان داخلی آنها مرتب می گوید کار دانش��جویان غیرقانونی 
بود و نباید صورت می گرفت و به همین دلیل آمریکایی ها با ما 
ضدیت پیدا کردند، در حالی که بعد از تسخیر سفارت، مدارک 
مهم و معتبری کشف و ثابت شد سفارت آمریکا، سفارت نیست 
بلکه کانون فتنه گری است. جریان تحریف مرتب در ذهن جوانان 
امروز می خواند ما منش��أ برانگیختن ناراحتی آمریکا بودیم و ما 
موجب شدیم آمریکایی ها از ما دلخور شده و ما را تحت فشار قرار 

دهند و این ماییم که مقصریم نه آمریکا!
طبیعی است جوانی که آن زمان را درک نکرده، تحت تأثیر 
این جعلیات می گوید چرا باید به این وضع ادامه دهیم؟ ما باید با 
آمریکایی ها مذاکره و حتی از آنها عذرخواهی هم بکنیم. مشخص 

است که جعل چقدر مسأله را متفاوت می کند. جعل و تحریف - که 
متأسفانه زیاد هم هست - منشأ این می شود که فرد در برابر ظلمِ 
فاحش مقاومت نکند و با اینکه می بیند آمریکایی ها دارو و قطعات 
هواپیما را تحریم کرده اند- که کارهایی ضدانس��انی است- ولی 
می گوید آمریکا حق دارد چون به او اینطور القا شده که مقصر این 
تخاصم، ایران است.  با موفقیت این جعل ها طبیعی است جوان 
ما بگوید برویم سر تعظیم فرود بیاوریم، چون ما کار غلطی انجام 
دادیم. وقتی کسی کار اشتباهی انجام می دهد، برای عذرخواهی 
پیش قدم می شود و طبیعی است نوع مواجهه جوان امروز تحت 
تاثیر این وارونه سازی تغییر کند. پس باید به برخی جوانانی که 
می گویند چرا مذاکره نمی کنیم یا خودمان را مقصر این دشمنی 
می دانند، حق بدهیم. به این جوانان گفته نمی شود اینطور نیست 
و آمریکایی ها سال ها قبل از آن، کشور ما را اشغال، کودتا، چپاول 

و ظلم های فراوان کردند و این برای همین 4 دهه قبل است. 
اگر بعد از پیروزی انقلاب اسلامی جوانان چنین اقدامی انجام 
دادند به خاطر این بود که یک بار آمریکا را بخشیدند ولی آنها از 
روز 2۳ بهمن ۵۷ بحث تجزیه طلبی را در کردستان کلید زدند و 
نیروهای نظامی دوران شاه را در مرز با ترکیه به رهبری »آریانا« 

جمع کردند و در مرز پاکستان هم نیروهایی را سازماندهی کردند. 
ملت ایران بعد از پیروزی انقلاب سعی کرد ارتباط جدیدی را 
شکل بدهد؛ ما هرگز رابطه مان را با آمریکا- به رغم این همه جنایتی 
که در حق ملت ایران روا داشته و کودتا کرد و با تشکیل ساواک 
ملت ما را ش��کنجه کرد و ایرانیان را به اسارت گرفته بود- قطع 
نکردیم. ما بعد از پیروزی انقلاب اسلامی از باب رأفت وارد شدیم 
و بخشیدیم و گفتیم امیدواریم آمریکایی ها گذشته را جبران کنند 
ولی نه  تنها گذشته شان را جبران نکردند بلکه فتنه گری های خود را 
با قوت و شدت بیشتری ادامه دادند. وقتی دانشجویان این صحنه 
را مشاهده کردند به این تحلیل درست رسیدند که آمریکایی ها 
سفارت خود را در اختیار یک کودتای دیگر قرار داده اند و اسناد 

هم گواه این بود. 
6- امروز نباید گذاشت واقعیت ها جعل شود و اگر جعل صورت 
بگیرد، منجر به جهل می ش��ود و رفتار متناسب با این جهل را 
شاهد خواهیم بود. اگر می خواهیم رفتار ملت با واقعیت ها تطبیق 
داده شود، باید روی تبیین و روشن شدن تاریخ سرمایه گذاری 
کرده و نگذاریم عده ای با هدایت بیگانه در ایران تاریخ مسلم را 
جعل کنند؛ کاری که همین الان هم آن را انجام می دهند. امروز 
این یک وظیفه مهم اس��ت که باید تلاش کرد جلوی تحریف 

تاریخ گرفته شود. 
* مورخ / مدیر دفتر مطالعات و تدوین تاریخ معاصر ایران

کشتی آزاد به دنبال اجرای برنامه شاگردان محمد بنا

راهکاری برای حفظ آمادگی

جهل نتیجه جعل

دستگیری شهروند ژاپنی به جرم فروش مدال های تقلبی
یک شهروند اهل توکیو به دلیل فروش مدال های تقلبی دستگیر شد. کیویوکی وادا ۵4 ساله شهروند توکیوست که شغل 
ثابتی ندارد و متهم به نقض قانون علامت تجاری است. این فرد اعلام کرد مدال ها را به قیمت 2 هزار ین از یک وب سایت 
چینی خریداری کرده است. سایز و مدل مدال ها کاملا شبیه مدال های اصلی بازی های توکیوست.

ب��ه نظر می رس��د در فصل بع��دی لیگ 
قهرمان��ان اروپا ۳ ایرانی به همراه تیم های 
خ��ود به رقابت بپردازند. لیگ قهرمان��ان اروپا مهم ترین رقابت 
باشگاهی فوتبال اروپاست و هر از گاهی بازیکنان ایرانی نیز در این 
لیگ معتبر بازی و گلزنی کرده اند که آخرین آنها سردار آزمون، 

مهاجم تیم ملی فوتبال ایران بوده است. 
اکنون به نظر می رسد برای فصل آینده لیگ قهرمانان اروپا 

می توان انتظار حضور ۳ ایرانی در این لیگ معتبر را داشت. 
سردار آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران به واسطه قهرمانی 
در لیگ برتر روسیه جواز حضور در مرحله گروهی را به دست 
آورده است. این بازیکن فصل فعلی لیگ قهرمانان نیز با گلزنی 

توانست درخشش خوبی داشته باشد. 
این مهاجم جوان تعداد گل های خود در لیگ قهرمانان اروپا 
را به عدد 4 رساند و بهترین گلزن ایرانی در تاریخ لیگ قهرمانان 

اروپا لقب گرفت. 
پیش از ای��ن، »علی دایی« 
سال ها قبل با پیراهن هرتابرلین 
آلمان در لیگ قهرمانان اروپا، ۳ 

گل به  ثمر رسانده بود. 
علیرضا جهانبخش نیز بعد 
از تجرب��ه ناموفق در برایتون در 
آستانه بازگشت به لیگ هلند و 
این بار تیم مطرح آژاکس است. 

این تیم هلندی نیز جواز حضور در لیگ قهرمانان اروپا را به دست 
آورده است و جهانبخش می تواند برای نخستین بار حضور در این 

رقابت ها را تجربه کند. 
از پرتغال نیز خبر می رسد پورتو گوی رقابت از سایر تیم ها برای 
به خدمت گرفتن مهدی طارمی، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران 

را ربوده اس��ت و بازیکن ایرانی 
تابستان راهی پورتو خواهد شد. 
پورتو نیز به خاطر قهرمانی 
در لیگ برتر پرتغال، به صورت 
مستقیم در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان اروپا حضور دارد. رقابت 
این ۳ ایرانی در فصل بعدی لیگ 
قهرمانان می تواند این رویداد را 
برای ایرانی ها هیجان انگیزتر کند. 

پیشنهاد پورتو به طارمی تایید شد ■
رئیس باش��گاه ریوآوه ضمن تایید پیشنهاد باشگاه پورتو به 
مهدی طارمی و »نونو سانتوس« گفت: پیشنهادات دیگری هم 
برای آنها وجود دارد و بهترین تصمیم را خواهیم گرفت. »آنتونیو 
سیلوا کامپوس« رئیس باشگاه ریوآوه در واکنش به خبر پیشنهاد 

باشگاه پورتوی پرتغال برای جذب مهدی طارمی، مهاجم ایرانی 
تیم ریوآوه و نونو س��انتوس، دیگ��ر بازیکن این تیم گفت: بله! 
تمایلی از سمت باش��گاه پورتو وجود دارد اما سایر باشگاه های 
بزرگ هم اظهار علاقه کرده اند. وی تاکید کرد: راز، روح تجارت 
اس��ت و نمی توانم چیز بیشتری بگویم. ما بهترین پیشنهاد را 
بررس��ی می کنیم. رئیس باشگاه ریوآوه تصریح کرد: بعید است 
طارمی و سانتوس فصل بعدی در ریوآوه بمانند. آنها 2 دارایی و 
سرمایه باشگاه هستند و ارزش واقعی 2 بازیکن خود را می دانیم. 
ما هم باید از منافع باشگاه خودمان دفاع کنیم و بهترین تصمیم 
را بگیریم. مهدی طارمی فصل گذشته با عقد قرارداد 2 ساله از 
تیم الغرافه قطر راهی تیم ریوآوه پرتغال شد و در نخستین فصل 
حضورش در فوتبال پرتغال موفق شد با ١8 گل به عنوان آقای 
گلی مشترک برسد. از بنفیکا، اسپورتینگ لیسبون و براگا هم به 

عنوان دیگر تیم های خواهان طارمی نام برده شده است.

فصل بعدی لیگ قهرمانان اروپا برای ایرانی ها می تواند جذاب شود

حضور  احتمالی 3 ایرانی
لژیونر

کشتی

یادداشت

مرتضی یعقوبی: آمارها می گوید استقلال اگر با دستان خودش 
خرابکاری نکند و در طول بازی اخراجی ندهد، در شرایط برابر، 
بهتر از رقیبان خود است و شانس بیشتری برای موفقیت دارد. 
رم��ز موفقیت این تیم در هفته های اخی��ر چیزی جز آرامش و 
انسجام نبوده اس��ت. پیروزی استقلال مقابل سپاهان یک پیام 
برای هواداران این تیم داشت؛ اگر صبر کنند و دست از حمایت 
تیم شان برندارند، می توانند از برهه کنونی با موفقیت عبور کنند 
و چه بسا نایب قهرمان لیگ و قهرمان جام حذفی شوند. استقلال 
نشان داده روی کاغذ چیزی از رقیبان خود کم ندارد و اگر اتفاقات 
ابتدای فصل و مصدومیت های متوالی نبود، می توانست جایگاهی 
بهتر از این را کس��ب کند. البته که در حال حاضر نمی توان این 
تیم را با پرسپولیس، قهرمان 4 دوره اخیر لیگ مقایسه کرد اما 
پتانسیل هایی از این دست، در استقلال دیده می شود که باید از 
بالقوه به بالفعل تبدیل شود. هدف از این گزارش این نیست که 
استقلال را با تیم دیگری مقایسه کنیم، بلکه می خواهیم استقلال را 
با خودش مقایسه کنیم که پس از شروع دوباره لیگ توانسته روز به 
روز رشد کند. در واقع بخش اعظمی از این موضوع به آرامش روانی 
کادرفنی و بازیکنان مربوط می شود که باید از نظر روانی خودشان 
را تخلیه کنند. آمارها نشان می دهد استقلال وقتی اخراجی ندهد 
و اشتباهات فردی خود را کاهش دهد، می تواند به تیمی زهردار 
تبدیل شود و یقه رقبای کوچک و بزرگ خود را بگیرد. این تیم 
باید به تفکر تیمی مشترک برسد چرا که با همسو شدن هواداران 
و جو غالب در تیم می تواند کارهای بزرگ تری را انجام دهد. حتی 
استقلال در دیدار با سپاهان هم که با اخراج یک هافبک تیمش 
همراه شد، همچنان آرامش خودش را از دست نداد و با وجود یک 
یار کمتر توانست مقابل تیم قلدر اصفهانی دقت پاس خود را حفظ 
کند و از کمترین داشته های خود، بیشترین برداشت را داشته باشد 

که نش��ان از نقش آرامش روانی در موفقیت این تیم دارد و چه 
بسا مشکلات سابق هم چندان مرتبط با وضعیت فنی تیم نبوده 
باشد. حال برای مشاهده رشد استقلال در بازی های اخیر که با 
نتایج نسبتا خوب و با برد همراه شده، نگاهی به وضعیت استقلال 
از بازی با فولاد تا دیدار با سپاهان خواهیم داشت. به آمار سایت 
متریکا درباره استقلال در بازی هایی که این تیم در درون زمین 
یا کنار زمین اخراجی داشته توجه کنید که نشان از نبود تمرکز 

و آرامش در میان بازیکنان دارد.
فولاد ۲ – استقلال یک

اخراجی استقلال )۳ نفر شامل 2 بازیکن و سرمربی تیم(
مالکیت توپ: 4۵درصد

تعداد پاس: ۳۹۳ )دقت: ۶8درصد(
شوت: ۵ )داخل چارچوب: یک(

استقلال ۲ – سپاهان یک
اخراجی استقلال) یک بازیکن(

مالکیت توپ: 44درصد
تعداد پاس: ۳82 )دقت: 8۵درصد(

شوت: ۵ )داخل چارچوب: یک(
حال عملکرد استقلال را در بازی هایی که اخراجی نداشته و به 
صورت ١١ به ١١ مقابل رقیبانش بازی کرده، بررسی کنید. آمار 
می گوید استقلال در شرایط برابر بهتر از رقیبانش است، پس این 
تیم برای برتری نیازمند آرامش درون زمین و وحدت بیشتر میان 

بازیکنان و کادر فنی است. 
آمارهای استقلال گواه این مطلب است که شاگردان مجیدی 
در شرایط برابر مقابل رقیبان خود موقعیت گل های بسیاری دارند 
که در هفته های گذشته بعضا با خودخواهی یا کم دقتی بازیکنان 
از دست رفته است اما 2 بازی اخیر این تیم نشان داد با وحدت 

و انسجام درون تیمی و همین طور آرامش کادرفنی و انتقال آن 
به بازیکنان، آبی ها می توانند در بازی های باقیمانده فصل جاری 
دستاورد بهتری داشته باشند و با همین دست فرمان رو به جلو 
بروند تا فصل آینده با حفظ داشته های خود و جبران نواقص، برای 

موفقیت های بیشتر دورخیز کنند. 
ماندن مجیدی منوط به قهرمانی در جام حذفی نیست ■

مدیرعامل باشگاه استقلال با بیان اینکه لیست بازیکنان مدنظر 
فرهاد مجیدی را برای فصل آینده گرفته است، گفت: از مجیدی 
حمایت می کنم و ماندن او برای فصل بعد منوط به قهرمانی در 
جام حذفی نیست. احمد سعادتمند با بیان اینکه سند مجموعه 
ورزشی مرغوبکار به نام باشگاه استقلال شده است، از اقدامات 
باشگاه برای تقویت تیم در فصل آینده خبر داد. سعادتمند اظهار 
کرد: هواداران از ما تیمی قوی می خواهند. در این باره هم بزودی 
خبرهای خوبی می دهیم. اخیرا هم با برد مقابل سپاهان اتفاق 
خوبی افتاده است. استقلال باید به سمت بنگاه اقتصادی، توسعه 
زیرساخت ها و افزایش دارایی ها و سرمایه ها برود تا دوباره در آسیا 
آقایی کند. سعادتمند درباره حواشی بازی استقلال - سپاهان و 
اینکه سپاهانی ها با صدور بیانیه ای، این برد را هدیه داور دانسته اند، 
به برنامه »تهران ورزش��ی« گفت: برای امیر قلعه نویی که یک 
استقلالی ناب اس��ت آرزوی سلامتی دارم. در سپاهان عزیزان 
فرهیخته ای حضور دارند. سپاهان نماینده کشورمان در آسیا هم 
هست. این مباحث خیلی خوب و قشنگ نیست. باید از جایگاه 
ایران در فوتبال آسیا دفاع کنیم. هر دو باشگاه تلاش می کنیم به 
موفقیت های بزرگ دست یابیم. مدیرعامل استقلال افزود: اینکه 
براحتی بحث هدیه داور را مطرح کنیم درست نیست. شاید ما 
بیشترین لطمه را در بحث داوری خورده ایم و فصل گذشته پنالتی 
و گل ما گرفته نشد، حتی مقابل سپاهان. بیانیه دادن شایسته 

فوتبال کش��ور نیس��ت. تلاش می کنیم حرف مان را در زمین 
بزنیم. پذیرای سپاهان در جام حذفی در نهایت احترام خواهیم 
بود. سعادتمند درباره لیست بازیکنان مدنظر فرهاد مجیدی هم 
گفت: اسامی مدنظر کادر فنی را گرفته ایم و مذاکرات را شروع 
کرده ایم؛ از هفته آینده یکی یکی به اطلاع هواداران می رسانیم. 
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر مطرح شدن اسامی دیگر مربیان 
از جمله آندره آ استراماچونی و امیر قلعه نویی برای بازگشت به 
استقلال یادآور شد: ما درگیر مسابقات لیگ برتر و جام حذفی 
هس��تیم و برای حضور موفق در آس��یا آماده می شویم. با هیچ 
مربی ای صحبتی نداش��ته ام. کادر فنی فعلی مورد تایید است. 
از همه می خواهم اجازه بدهند آرامش داش��ته باشیم. خیلی ها 
دنبال ایجاد حاش��یه هستند. همه امکانات مدنظر را برای تیم 
فراهم کرده ایم. تلاش کردیم پرداختی ها را به بازیکنان خارجی 
و حتی ۶ نفر که طلبکار بودند، انجام دهیم. از عزیزان خواهش 
می کنم نگویند مربی عوض می ش��ود. با مربی و کادرمان ادامه 
خواهیم داد. س��عادتمند درباره عدم صدور کارت بازی داریوش 
شجاعیان بازیکن استقلال و اقدام این باشگاه اظهار کرد: در این 
ارتباط نامه ای را برای ارس��ال به فیفا تنظیم کردیم. اگر بحث 
سازمان لیگ و فدراسیون بر اساس استانداردهای فصل گذشته 
بود، قبول داش��تم ولی وقتی ۳ ماه مسابقات تعطیل می شود، 
شجاعیان می تواند دوباره به لیست استقلال بازگردد. اگر شرایط 
عادی بود الان باید فصل جدید را شروع می کردیم. حیف است 
نتوانیم از بازیکن سالم خود استفاده کنیم. چون از فدراسیون و 
سازمان لیگ جواب نگرفتیم، نامه ای را مستقیم به فیفا فرستادیم. 
مدیرعامل استقلال در پایان در پاسخ به این سوال که آیا ابقای 
فرهاد مجیدی منوط به قهرمانی در جام حذفی اس��ت؟ گفت: 

هرگز! از کادر فنی حمایت می کنیم. 

رابطه موفقیت استقلال با آرامش این تیم کنار زمین

وزی پیر راز 

چهارشنبه 15 مرداد 1399
وطن امروز     شماره ۲99۲

ود   وز به مشهد می ر استقلال امر
کاروان تیم فوتبال اس�تقلال تهران امروز چهارشنبه به 
مشهد خواهد رفت. دیدارهای هفته بیست و هشتم لیگ برتر 
فوتبال روزهای پنجشنبه و جمعه هفته جاری برگزار خواهد 
شد. استقلال که روز پنجشنبه میهمان شهر خودروی مشهد 
است، عصر چهارشنبه و پس از برگزاری آخرین تمرین خود 
قبل از این دیدار از طریق فرودگاه مهرآباد با پرواز چارتر راهی 
مشهد خواهد شد. قرار است بلافاصله پس از پایان این دیدار، 
آبی پوشان به تهران بازگردند تا تمرینات خود را جهت دیدار 
برابر سپاهان اصفهان- در چارچوب جام حذفی- که بیستم 
مردادماه برگزار خواهد ش�د، آغاز کنند. استقلال تهران روز 
پنجشنبه )16 مردادماه( و از هفته بیست و هشتم لیگ برتر از 

ساعت ۲۰:15 میهمان شهرخودرو خواهد بود.


